
Föreningen Sveriges Skolchefer (FSS) 
 
Styrelsemöte för föreningen Sveriges Skolchefer 2018-01-15 kl. 17.15-17.45, telefonmöte. 
Närvarande: Göran Isberg, Maria Andersson, Johan Olofsson, Birgitta 
Pettersson, Inga-Lena Spansk och Tony Mufic.  
Gun Ann Öholm-Jansson och Einar Fransson hade anmält förhinder. 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Göran Isberg öppnade styrelsemötet. 
Dagordningen godkändes. Johan sekreterare i Einars frånvaro 
 
§ 2 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll ligger på hemsidan. 
 
§ 3 Rapporter 
Sekreteraren: 
Inget nytt att rapportera. 
 
Kassör : 
Johan lämnade ekonomisk rapport; 150-160 medlemmar vid årsskiftet (exakt siffra kommer 
senare) och tillgångar på sammanlagt 4,1 miljoner. 
 
Ordföranden : rapporterar i samband med senare punkt. 
Fortsatt kontakt med ”vår” skribent Sten Svensson om uppdragets utformning och omfattning. 
Sten kommer att omvärldsbevaka utifrån skolchefsperspektivet. 
 
§ 4 Ärenden: 

- Göran berättade om status för projektet ”R100 – rektors första 100 dagar”. Etapp 1 är 
igång. Jönköping, Falköping och Mora är med. Förstudie och intervjuer i feb/mars 
troligen klart i maj. 

- RIM med Mats Alvesson. Inbjudan utskickad. 11 anmälningar hittills. 
- Avsiktsförklaring med Skolverket klart. Vi går över till ettåriga avtal där pengar 

rekvireras i efterhand. Tidigare hade föreningen treåriga avtal. Bra jobbat Göran! 
- Digitalisering, styrelsen godkänner nytt uppdrag till Mats Östling gör en löpande 

omvärldsbevakning (c:a 10 timmar). 
- Skolans Ledarkonvent; Göran deltar på möte om konferensens framtid och delger 

Skolchefsföreningens syn.  
- Diskussioner om Stens sammanfattningar kring ”styrning ledning” och ”lärarbrist”. 

Hur går vi vidare? Birgitta tar kontakt med Sten. Fortsatta diskussioner på förlängt 
styrelsemöte efter årsmötet 25/5.  

- Status årsmötet: Allt under kontroll 
 
§ 5 Övriga frågor: 
Förlängt styrelsemöte den 25/5 13.30-15.00 i samband med årsmötet 
Tvådagarskonferens för styrelsen i Uppsala den 17-18 september. Birgitta 
bokar konferensanläggning och boende. Fakturan skickas till kassör. 
 
§ 6 Nästa möte 19/3 kl. 17.15 
 
§7 Avslutning: 
Göran tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


